



2024 中国汽车（场地）职业联赛 绍兴柯桥 浙江国际赛车场
2024 China Touring Car Championship —ZIC

签发:	赛事仲裁委员会	公告文件编号:	05
From:	The Stewards	Bulletin. No.	
主送:	TCR 中国挑战赛的 参赛者及车手	日期:	2024/08/09
To:	The Competitors and Drivers of TCR China Challenge	时间:	09:00
		Time:	

赛事仲裁委员会经过讨论，通告所有的参赛者：

- After discussion, the Penal of Stewards, have published the following matter:

基于本场的 TCR 中国挑战赛的参赛数量，《2024 年 TCR 汽车中国系列赛运动规则》第 114 条款及第 125 条款将调整如下：

- Based on the entry list of the TCR China Challenge, The article 114 and 125 of 2024 TCR China Series Sporting Regulations will be adjusted like below:

114. ... 所有赛车参加第一节排位赛，在其结束后所有赛车返回维修区车库。此时，根据初步成绩最快的 42 **10** 辆赛车将重新开始参加第二节排位赛。

- 114. ...At the end of this time, all cars will return to their pits. The fastest 42 **10** cars at this point, according to the provisional results, will recommence qualifying practice for the last 10 minutes, Q2.

125 a) 第一至第**十八**名的位置将由排位赛最终成绩中的前**十八**名倒序决定。如因任何原因没有进行第二节排位赛，则第一至第**十八**名的位置将由第一节排位赛最终成绩中的前**十八**名倒序决定。

b) 第**十一**和**十二**位将由第二节排位赛的余下两位占据。其余赛车将排在他们后面的发车位，自第**十三**位直到第一节排位赛中最后一名。

- 125 a) Positions 1- **40** **8** will be occupied by the first **40** **8** cars from Qualifying final result in reverse order. In case Q2 is not taking place for any reasons the positions 1- **40** **8** will be occupied by the first **40** **8** cars from Q1 results in reverse order.

- b) The **44th** and **42th** **9th-10th** positions will be occupied by the cars from Q2 that are not in reverse order. The other cars will be placed behind them and will take the start from the **43th** **11th** place and so on until the last placed car in Q1.

陈翊民
Chen Yi Min

石 煌
Shi Huang

赵 彦
Zhao Yan

仲裁主席
Steward Chairman

仲 裁
Steward

仲 裁
Steward